
 על קצה המזלג 
כרם מהר”למשולחן הועד המקומי בינואר

חיבור הסולרי לחשמל והתחלת ייצור - שמחים לעדכן כי החל מ-10.01.23 חוברו 
המתקנים הסולאריים שעל מבני הציבור לחשמל והתחלנו לייצר חשמל ירוק במושב! 

זהו צעד נוסף במכלול עשייה הועד מקדם במושב מתוך תפיסה של קיימות.
בשלב זה אנו מצויים בתקופת הרצה של המערכת, והחל מבעוד חודש צפויים 

להיכנס להפעלה שגרתית של המתקנים.

כנס ושולחנות עגולים ותיקים - 
ב-11.01 התקיים כנס שולחנות עגולים 

שהיה מוצלח וחשוב. בהמלך הכנס הועלו 
צרכים ורעיונות חשובים כחלק מתהליך 
של התחדשות פעילות הותיקים במושב. 
בשלב זה מתגבשת ועדת ותיקים חדשה 

אשר תיזום תוכנית עבודה להמשך השנה. כבר ב20.02 מתוכנן טיול ותיקים ראשון 
לשנה זו - ותיקים מוזמנים להירשם! 

ארועים כלל מושביים קרובים - אנו שוקדים בימים אלה על שני אירועים קרובים:
ארוע ט"ו בשבט - מתוכנן ל-10.02. נחגוג את יום ההולדת של המושב בנטיעות, 

דוכני פעילות, הרכב מוזיקלי ועוד.
פורים - מתכוננים במרץ למסיבת פורים למבוגרים שכבר באופק! רשמו בפניכם 

את התאריך 09.03 יום חמישי - אל תחמיצו! 

בר בכרם - במהלך ינואר התקיימו פגישות של צוות הפרויקט ושל הועד המקומי 
על מנת לקדם את גמר התכנון של הפרויקט. בשלב זה הסתיים התכנון והפרויקט 

תוקצב ובמהלך פברואר נצא לדרך, לשלב ההקמה בפועל.

צרכניה - בהמשך לפניות תושבים בעניין הצרכניה וצורכי התושבים בהקשר זה- 
הועד קיים פגישה עם נציגי האגודה, בעקבותיה  הוחלט: לקיים שיח עם מפעילי 

הצרכניה, להוציא קול קורא להקמת ועדת צרכניה )לשיפור השירות והגדרת 
הצרכים( ולקיים שיח משותף- תושבים-אגודה-ועד מקומי-בעלי הזכיון-על מנת 

להביא לשיפור השרות.



ינוארעל קצה המזלג

רווחה - שמחים לעדכן כי לאחר לחץ ממושך של הועד המקומי וועדת הרווחה 
על המחלקה לשירותים חברתיים והמועצה, מונתה עובדת סוציאלית חדשה 

למושב )אחרי כשנה וחודשיים של היעדר(. כמו כן, התקיימה פגישת עם מנהלת 
מחלקת הרווחה והעובדת הסוציאלית שנכנסה לתפקידה - חלי ניסן )ניתן לפנות 

אליה בטל: 04-8136285(.
אנו ממשיכים לפעול על מנת שנושא הרווחה במושב יחזור לעבוד כסדרו ובצורה 

מיטבית. מבקשים להודות לביבה איילון, על השותפות בקידום הנושא.

ועדת תכנון וסביבה - מטפלת בימים אלה במספר נושאים תכנוניים:

מקורה - טיפול במפגעי הבטיחות, החנייה והרעש הנובעים מהמפעילות של 
המקום.

מרכז מירב - תוכניות בינוי משמעותיות שיש בהם להשפיע על האיזור והמושב.

ביוספרה - הועדה מקדת את ישום רעיון הביוספרה בשיתוף המועצה. בעניין זה 
מתוכננת הרצאה נוספת לקהילת המושב ב-19.2 - בנושא מדע אזרחי וסקר בע"ח.

ועדת צעירים - במהלך ינואר הוציאה ועדת צעירים בשיתוף הועד המקומי סקר 
צרכים, באמצעותו אנו מקווים להגיע לצעירי המושב ולעמוד על הצרכים שלהם. 

כמו כן נפתחה קבוצת ואטסאפ יעודית. במהלך החודש הבא נוכל להביא את 
ממצאי הסקר ולתכנן המשך פעילות בהתאם.

חזות המושב ותחזוקת חורף - במהלך 
החודש ביצענו עבודות ותחזוקה ועבודות 

הנובעות מעונת החורף, לרבות: טיפול בניקוזים, 
כריתת עצים מסוכנים במרכז המושב ועוד.

כמו כן הותקנו מראות תנועה ברחוב השמורה, 
על מנת להגביר את הבטיחות במקום - 

בהקשר זה, 
אנו מבקשים 

להודות לאסף 
גבעוני על 

הסיוע.


